
Zápis z veřejného zasedání 7.3.2005 

Veřejné zasedání obecního zastupitelstva konané dne 7.3.2005 v Hotelu Classic Lány  
 
Starosta obce Lány Ing.Jan Loskot přivítal přítomné členy OZ a občany.  
Dále přednesl program, kterým se bude dnešní zasedání řídit a konstatoval, že je přítomno 11 
členů OZ-viz.prezenční listina.  
 
Program: 
1. Zahájení, kontrola usnesení 
2. Rozpočet obce Lány na rok 2005 
3. Diskuse, usnesení a závěr 
 
Ověřovatelé: pí.Bočková, Mgr.Ladra 
usnesení připraví: p.Krejčíř 
Zápis provede: pí.Dana Hnízdilová 
Hlasování +11  
 
Kontrolu usnesení z minulého veřejného zasedání provedl starosta obce Lány Ing.Jan Loskot. 
Usnesení bylo splněno. 
Návrh na rozpočet obce přednesl místostarosta obce p.Krejčíř, hovořil o rozpočtu 
vyrovnaném. 
Starosta obce vyzval členy zastupitelstva k diskusi o rozpočtu. 
 
pí.Bočková: 
. Na Lánské letní slavnosti byla vyčleněna částka 40tis.Kč, bude mít obec zisk ze vstupného? 
Ing.Loskot: bylo jednání s ředitelem hotelu Classic, bude vedeno zcela průhledné vyúčtování, 
bude-li zisk půjde do obce. 
Mgr. Jelínková: 40tis.Kč je na pořádání této akce malá částka, v loňském roce byla akce 
nákladná. Záleží na sponzorských a finančních darech. 
- 20tis.Kč z rozpočtu obce pro družstvo mladých hasičů je nedostatečná částka 
Ing.Loskot: z rozpočtu SDH se dá vyčlenit určitá částka na mladé družstvo SDH, v rámci 
rozpočtových změn lze vyčlenit částka na zabezpečení chodu. 
 
pí.Suchá: 
- 20tis.Kč na mladé družstvo hasičů je nedostatečná částka, mladí hasiči si pořádají sběr šrotu. 
Hokejisté dostali částku 240tis.Kč, všem se musí měřit stejným metrem. 
Ing.Loskot: 
- LLS jsou nákladná akce, oslovíme spoustu sponzorů vč.Krajského úřadu Stř.kraje. Je 
možné, že akce bude zisková. 
pí.Suchá: 
. Proč dostal tenisový klub částku 15tis.Kč. 
pí.Věrnochová: 
. Svaz diabetiků a svaz tělesně postižených - příspěvek pro tyto svazy nebyl projednáván na 
pracovním zasedání. 
p.Krejčíř: svaz diabetiků N.Strašecí byl projednáván na PZ, ale svaz tělesně postižených podal 
svoji žádost po pracovním zasedání. Lánští občané jsou v těchto svazech organizováni. 
p.Běloušek: 20tis.Kč mladým hasičům je málo, změny byly navrženy, dejme jim víc. 
Mgr.Ladra: 
. Co hradí HC Lány z dotace od obce? 



Ing.Loskot: provoz ledu (tréninky, soutěže, doprava), výstroj pro hráče hradí z větší části 
rodiče. 
Mgr.Jelínková: 
. Jak dlouho budeme hradit nájem za auto MAGMA? 
Ing.Loskot: do roku 2008 
Ing.Loskot: 
- Částka cca 600tis.Kč je jako rezerva v rozpočtu v případě přidělení dotace např. na okna 
MŠ, ZŠ atd. 
Dále pan starosta informoval o setkání starostů na Kladně, kde získal informace o možnosti 
zažádání o dotační tituly. Dotace na kanalizaci ve Vašírově. 
Podmínky: až 8mil.Kč - 25% obec, 200-20tis. obyvatel, náklady nepřesáhnou 5tis.Kč na 1 bm 
kanalizace, minimální připojení 100 obyvatel. 
Realizace: přihlásit se do konce března 2005, projekt odevzdat do konce dubna 2005, zahájení 
stavby v r.2005, dokončení v r.2006. 
pro obec by bylo velké zatížení 25% z 8mil.Kč - jediná možnost je úvěr pro obec. 
Celá věc bude projednána na pracovní zasedání ZO. 
Mgr.Ladra: 
- Z ekologického hlediska vítá a podporuje výstavbu kanalizace ve Vašírově, pro občany 
Vašírova bude však tato informace o možnosti výstavby kanalizace značně nepříjemná 
z důvodů finanční nákladnosti - platba stočného, přípojka na vlastní náklady, provoz čerpadla 
hradí majitel nemovitosti.  
Mgr.Jelínková: 
- Bude se dělat průzkum mezi občany Vašírova? 
Ing.Loskot: nebude, nelze-bude se hledat cesta jak co nejvíce občanům pomoci, finančně i 
administrativně. 
Mgr.Ladra: 
- Jak je to s prodejem domu čp.174? 
Ing.Loskot: situace je stejná, jak informoval pan místostarosta na pracovním zasedání. 
MUDr.Volf se seznamuji se všemi smlouvami, poté zašle písemné vyjádření a je ochoten se 
zúčastnit pracovního zasedání ZO. 
p.Běloušek: 
- Jakou máme hodnotu cenných papírů a k čemu nám jsou? Ing.Loskot: vlastníme akci VKM, 
prodali jsme pouze právo obchodování za 2,5mil. Kč z těchto prostředků se opravili 
komunikace. Akcie ČMD obec neprodala, zastupitelstvo prodej neodsouhlasilo, v této době 
jsou nám k ničemu. 
 
V diskusi k rozpočtu obce nechtěl již nikdo vystoupit, proto dal starosta obce hlasovat: 
Hlasování: + 9 
Z 2 
- 0 
Diskuse: 
p.Kougl: připomínka k plánované kanalizaci ve Vašírově, proč nesvedeme odpadní vody 
z kopce dolů a pak se nečerpá z jedné centrální jímky. 
Ing.Loskot: projektanti navrhli toto jediné řešení - finančně nejméně náročné.  
Mgr.Ladra: provoz přečerpávací stanice kanalizace je 8 min/denně pro 4členou rodinu. 
p.Hatina: žádá zveřejnit v LZ aktualizaci úřadů vč.telefonních čísel pro občany Lán. 
Dále žádá zajistit lékařskou pohotovost v Kladně. V jeho případě, když pojede taxíkem do 
Rakovníka zaplatí 780,-Kč a do Kladna 350,-Kč. 
pí.Hurdová: pohotovost lze využít jak na Kladně tak v Rakovníku, v případě, že přijedete 
sám. Sanita přijede pouze z Rakovníka je-li k dispozici. 



Mgr.Ladra: informoval občany o prováděné demolici bývalého hotelu HUBERTUS. 
 
 
Unesení: 
Návrh na usnesení z dnešního veřejného zasedání přednesl místostarosta p.Krejčíř. 
Usnesení bylo jednomyslně odsouhlaseno členy zastupitelstva, nikdo nebyl proti, nikdo se 
nezdržel hlasování. Hlasování + 11 
 
Závěr a poděkování za účast zastupitelům i přítomným občanům přednesl Ing.Loskot. 


